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Medborgarförslag Hundrastgård i Bagarmossen

Svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:

Förvaltningens förslag till svar godkänns. 

Sammanfattning
Förslagsställaren vill att det byggs en hundrastgård på Bergholms 
bollplan i avvaktan på att området byggs om.
Bergholms bollplan ligger inom området för det pågående 
detaljplanearbetet Bergholmsbackarna och förvaltas av 
idrottsförvaltningen. Medborgarförslaget vidarebefordras till 
idrottsförvaltningen för ställningstagande.

Bakgrund
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2019-09-26 anmäldes ett 
medborgarförslag om hundrastgård i Bagarmossen.  
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab. Ärendet har 
behandlats i förvaltningsgrupp den 7 november 2019 och i 
pensionärsrådet den 6 november 2019.

Ärendet
Förslagsställaren vill att det byggs en hundrastgård på Bergholms 
bollplan i avvaktan på att området byggs om.

Synpunkter och förslag
Bergholms bollplan ligger inom området för det pågående 
detaljplanearbetet Bergholmsbackarna vilket förslagsställaren är 
medveten om. Bergholms bollplan är idrottsmark och förvaltas av 
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idrottsförvaltningen. Att anlägga en inhägnad hundrastgård kostar 
en hel del och det är inte troligt att idrottsförvaltningen prioriterar 
detta då byggprocessen kommer inledas inom en snar framtid.
Medborgarförslaget vidarebefordras dock till idrottsförvaltningen 
för ställningstagande.

Stadsdelsförvaltningen har i dagsläget inga planer på att anlägga en 
hundrastgård i detta område. Inhägnade hundrastgårdar finns främst 
i innerstaden där det råder brist på naturmark som inrymmer 
hundrastområden. Önskemål och diskussion om inhägnade områden 
för hundar har varit aktuellt i flera andra stadsdelsområden i 
ytterstaden. Förslagen avvisas oftast när det handlar om att inhägna 
markytor då det inkräktar på rekreationsvärdet och det i ytterstaden 
finns gott om naturområden med utpekade hundrastningsområden.

På karta nedan redovisas hundrastområden med blå skaffrering. I 
nedre vänstra hörnet finns en hundrastgård vid Vinggatan.

Maria Mathiasson Laxvik
Stadsdelsdirektör

Bilagor
Hundrastgård Förslag
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